
 
 

Smučarji in deskarji SLS, ljubitelji užitkov na belih strminah! 

 
Slovenska ljudska stranka v soboto, 13. februarja 2010, organizira Smučanje SLS 2010 

na smučišču Celjska koča nad Celjem (http://www.celjska-koca.si/smucisca/). 
 
Ker je bila zima letos zopet radodarna s snegom, je pravi čas, da se Slovenski ljudski stranki pridružite na 
veselem druženju in sodelovanju na smučarski tekmi v veleslalomu, kjer se boste med drugim lahko 
pomerili tudi v tekmi na čas s predsednikom stranke in ostalimi izkušenimi smučarskimi mojstri. Zbrali se 
bomo v soboto, ob 8.45 uri pri Hotelu Celjska koča v neposredni bližini smučišča, kjer bomo lahko 
preizkušali smučišče do začetka tekme ob 15. uri. Ob zaključku ob 17. uri bo sledila še malica in 
podelitev nagrad najboljšim tekmovalcem, seveda na toplem v samem hotelu. 

Zainteresirani lahko svojo prijavo podate tako, da nam na sls@sls.si pošljete e-poštno sporočilo z zadevo 
»Smučanje SLS 2010« in naslednjimi podatki za vsakega udeleženca: 

Ime in priimek:                     
Naslov:                                   
Kraj, poštna številka:                          
Datum rojstva:                     
Občinski odbor SLS:  

Lahko pa tudi pokličete na 01/241 88 20 in nam te podatke sporočite ustno.  

Rok za prijave je četrtek, 11. februar 2010, do 12. ure. 

Akontacije za vsakega prisotnega na smučarskem srečanju je 30 €, pobirala se bo na vhodu na 
smučišče na označenem mestu. Ob tem boste tudi prejeli karto za smučanje. Deljenje kart in pobiranje 
prispevkov bo trajalo od 8.45 ure do 10. ure. 

Prispevek vsebuje plačilo za celodnevno smučarsko karto, tekmovanje na urejeni veleslalomski progi in 
malico ob zaključku in podelitvi nagrad najboljšim tekmovalcem (enolončnica in sladica). 
Prosimo, da o tekmovanju obvestite tudi ostale člane in simpatizerje, ki bi bili zainteresirani za smučarsko 
tekmovanje in jih spodbudite, naj se nam pridružijo! 

EKSKLUZIVNO ZA E-NOVIČNIK SLS: Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav stavi s prijavljenimi na 
smučarsko tekmovanje, da ne bo nihče presegel njegovega časa! Če pa to vseeno komu uspe, bo 
najhitrejšemu predsednik podaril praktično nagrado in ga povabil na kolesarski izlet z njim. 

 
Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, 

prisotnost SLS na strani spletne skupnosti Facebook smo razširili še s stranjo za oboževalce SLS.  

http://www.celjska-koca.si/smucisca/�
mailto:sls@sls.si�


 
Vabimo vas torej, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

 
NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 9. 2. DO 15. 
2. 2010 
 
Sreda, 10. februar 2010: 

▪ ob 8.30. uri 6. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti zaradi 
suma klientelizma in koruptivnega ravnanja ministra za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo 
Gregorja Golobiča, katere član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 

▪ ob 9. uri 9. redna seja Odbora DZ RS za visoko šolstvo, znanost in tehnološki razvoj, katerega član 
je namestnik vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav 

▪ ob 14. uri 9. redna seja Komisije DZ RS za odnose s Slovenci v zamejstvu in po svetu, katere 
podpredsednik je poslanec SLS Gvido Kres in član poslanec SLS Franc Pukšič 

▪ ob 14. uri 52. seja Komisije DS RS za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS 
Darko Fras in Jože Slivšek 

▪ ob 15. uri 10. redna seja Komisije DZ RS za odnose s Slovenci v zamejstvu in po svetu 
▪ ob 16. uri 14. redna seja Odbora DZ RS za finance in monetarno politiko, katerega 

podpredsednik je namestnik vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav 
 
Četrtek, 11. februar 2010: 

▪ ob 8. uri 4. seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev javnih 
funkcij, ki so bili odgovorni za pripravo in izvedbo štetja t.i. “izbrisanih” v letih 2003 in 2009, 
katere član je poslanec SLS Gvido Kres 

▪ ob 9. uri 12. redna seja Komisije DZ RS za nadzor javnih financ, katere podpredsednik je 
poslanec SLS Janez Ribič 

▪ ob 12. uri 14. redna seja Odbora DZ RS za okolje in prostor, katerega član je namestnik vodje PS 
SLS mag. Radovan Žerjav 

▪ ob 12. uri 5. redna seja Odbora DZ RS za zdravstvo, katerega član je vodja PS SLS Jakob 
Presečnik 

▪ ob 16. uri 14. redna seja Odbora DZ RS za kulturo, šolstvo, šport in mladino, katerega član je 
poslanec SLS Janez Ribič 

▪ ob 18.30 uri občni zbor OO SLS Tabor 
▪ ob 19. uri skupno srečanje OO SLS Zreče, Vitanje, Oplotnica in Slovenske Konjice v Domu 

krajanov Draža vas 
 
Petek, 12. februar 2010:  

▪ 19. izredna seja Državnega zbora RS 
▪ ob 8.30 uri 14. nujna seja Odbora DZ RS za obrambo, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 

http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts�
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http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts�
http://www.ds-rs.si/?q=node/1570�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�


▪ ob 9. uri 8. redna seja Odbora DZ RS za obrambo 
▪ ob 10. uri 46. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS 

Jakob Presečnik 
▪ ob 12. uri 10. nujna seja Odbora DZ RS za zdravstvo, katerega član je vodja PS SLS Jakob 

Presečnik 
 

Sobota, 13. februar 2010: 
▪ ob 9.30 uri začetek smučarskega dneva SLS na smučišču Celjska koča 
▪ ob 15.30 uri smučarska tekma SLS na smučišču Celjska koča  

 
SLS O NOTRANJE- IN ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
POSLANKA ZARES CVETA ZALOKAR ORAŽEM IN POSLANEC MAG. BORUT SAJOVIC NISTA PODPRLA 
ZAKONA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ZAKONA O ZAŠČITI ŽIVALI, KI GA JE PREDLAGALA TEDANJA 
VLADA RS, KI JE EDINI OMOGOČAL UKREPE ZA PRIMER NAPADA BULMASTIFOV V 2006, IN KI VELJA ŠE 
DANES. 
 
SLS se je danes morala odzvati na današnje zavajajoče izjave poslanke stranke Zares Cvete Zalokar 
Oražem, da so »že leta 2006 skupaj z LDS predlagali zakon o odgovornem lastništvu psov, ki bi takšne 
dogodke morda lahko preprečil. Predlog so tedaj zavrnili tisti, ki so "polnih ust kritike".« Naj v SLS 
ponovno opozorimo, da so take izjave pavšalne in zavajajoče, saj je dejstvo, da sta se konec leta 2006 v 
postopku v Državnem zboru RS istočasno nahajala dva zakonska predloga: predlog Zakona o odgovornem 
lastništvu psov in ravnanju z nevarnimi psi, ki ga je v postopek vložil tedaj opozicijski poslanec mag. Borut 
Sajovic, ter vladni predlog Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o zaščiti živali. Prav napad psov 
bulmastifov v letu 2006, ko so brutalno napadli naključnega mimoidočega, je bil razlog, da je tedanja 
Vlada RS, katere del je bila SLS, predlagala sistemski Zakon o spremembah in dopolnitvah Zakona o 
zaščiti živali. Ker sta bila v postopku dva različna zakonska predloga v zvezi s to tematiko, je SLS tedaj 
ocenila, da je vladni predlog zakona jasnejši, boljši in bolj dorečen, kot predlog poslanca Sajovica. Vladni 
predlog Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o zaščiti živali je ustrezneje uredil postopke za 
odvzem in usmrtitev nevarnih psov, ki prej sploh niso bili urejeni. S podporo SLS je tako vladni predlog 
zakona bil sprejet 31. januarja 2007, dva meseca po zavrnitvi predloga zakona, ki ga je v postopek vložil 
mag. Borut Sajovic. V takrat sprejetem zakonu, ki velja še danes, v 27. členu piše, da se začeti postopki v 
zvezi z nevarnimi psi dokončajo v skladu z določbami tega zakona. V 26.b členu pa pravi, da uradni 
veterinar odredi usmrtitev psa, če je bil udeležen pri smrti človeka oziroma, če je povzročil posebno hudi 
telesno poškodbo. 
Prav tako pa zakon, kot ga je v 2006 predlagal poslanec LDS g. Sajovic, ne bi nikakor in v nobenem 
primeru mogel urediti problematike napada bulmastifov v letu 2006, kajti njegov predlog je bil, da začne 
ta zakon veljati šele s 1. 1. 2008! SLS še poudarja, da je nasprotno predlog Zakona o spremembah in 
dopolnitvah Zakona o zaščiti živali, kot ga je predlagala prejšnja Vlada RS in ki velja še DANES, omogočal 
retroaktivno veljavnost zakona in je zato mogel delovati tudi za nazaj in tudi za primer napada 
bulmastifov v letu 2006! Naj pojasnimo, da tega zakona, ki ga je podprla SLS in ki je edini omogočal 
ureditev problematike napada bulmastifov v letu 2006, niso podprle politične stranke, ki sestavljajo 
današnjo vladajočo koalicijo, tudi poslanec LDS mag. Sajovic ne in niti Cveta Zalokar Oražem. 
Po prepričanju SLS se poznavanje zakonodaje ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milana 
Pogačnika, njegove »pravne službe« postavlja pod veliko vprašanje, še zlasti pri poznavanju Zakona o 
spremembah in dopolnitvah Zakona o zaščiti živali. 
Kmetijski minister dr. Milan Pogačnik in njegova pravna služba ne izvajata obstoječe in veljavne 
zakonodaje in očitno ne razumeta, da je imel minister zakonsko podlago za preprečitev torkove tragedije, 
ki je bila povzročena z vrnitvijo nevarnih bulmastifov lastniku, in to kljub nasprotovanju stroke. Odločitve 
upravnih organov (tudi minister ni izjema) morajo temeljiti na zakonu in edino na zakonu, ki velja toliko 
časa, dokler ga Ustavno sodišče RS (in EDINO Ustavno sodišče RS) ne razveljavi ali zakonodajalec 
spremeni! Sodba upravnega sodišča v nobenem primeru ni nad zakonom. 
Zato so »post festum« akcije, kot so prejšnji teden napovedali v Vladi RS, da kmetijsko ministrstvo »hiti« 
pripravljati spremembe zakona o veterinarskih merilih skladnosti, s katerimi bodo predpisali manjše 
število živali na stanovanjsko enoto, ob upoštevanju fizičnih karakteristik živali, farsa. 
 
SLS ŽE SKORAJ 6 LET NI IMEL MINISTRA ZA KMETIJSTVO 
 



 

V zvezi z napačnimi navedbami, ki se v zadnjih dneh 
pogosto pojavljajo v javnosti, želimo v SLS opozoriti, da 
v prejšnjem mandatu Vlade RS Ministrstva za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano RS ni vodil minister 
iz vrst SLS. Oba ministra za kmetijstvo, ki sta v 
prejšnjem mandatu od leta 2004 do 2008 vodila 
MKGP, torej tako ministrica Marija Lukačič kot 
minister Iztok Jarc, nista bila iz vrst SLS in sta bila 
predlagana s strani drugih koalicijskih strank.  
Tako v SLS ponovno poudarjamo, da stranka SLS že 
skoraj 6 let ni vodila tega resorja. Smo pa ves čas 
aktivno opozarjali na kmetijsko problematiko in težave 
tega premalo cenjenega in upoštevanega, a zelo 
pomembnega področja. Morda od tod tudi zmotno 
mišljenje večine medijev, da je SLS tudi v prejšnjem 
mandatu vodil ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano. Temu ni tako, pač pa smo se tako v 
prejšnjem kot v sedanjem mandatu aktivno zavzemali 
za čim boljšo kmetijsko politiko in ves čas opozarjali 
na marsikatero nepravilnost in nedorečenost na tem 
področju.  

 
 
SLS: TEDEN DNI PO TRAGEDIJI ŠE VEDNO VSI ZANIKAJO ODGOVORNOST 
 
SLS pripravlja interpelacijo o delu in odgovornosti ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. 
Milana Pogačnika 

Danes mineva natanko teden dni od tragedije, v kateri so bulmastifi smrtno napadli človeka. Tragediji bi 
se bilo mogoče izogniti, če bi bil postopek vrnitve psov lastniku voden pravilno in če bi se v postopku 
upoštevalo javni interes – to je zaščita državljanov in njihovih življenj pred ponovnimi napadi nevarnih 
psov, ki sta že v preteklosti večkrat napadla in ranila tako živali kot človeka ter mu prizadejala hude 
telesne poškodbe.   
SLS je že na večer tragedije pozval kmetijskega ministra dr. Milana Pogačnika k odstopu, saj je lani, ko je 
MKGP v njegovem mandatu začel voditi postopek vrnitve  dveh bulmastifov lastniku in tudi v njegovem 
mandatu izdal odločbo o vrnitvi psov lastniku, imel vse pravne, postopkovne in politične možnosti, da 
obvaruje človeško življenje pred ponovnim krutim napadom teh psov.  
Ker je kmetijski minister dr. Pogačnik v teh dneh večkrat javno zavrnil možnost, da bi sam osebno prevzel 
odgovornost in podal odstop, in ker predsednik Vlade RS Borut Pahor v celem tednu od dneva tragedije ni 
odgovoril na javni poziv SLS k razrešitvi ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milana 
Pogačnika, SLS pripravlja interpelacijo o delu in odgovornosti ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano dr. Milana Pogačnika zaradi nespoštovanja Ustave RS, kršitve slovenske zakonodaje, 
neupoštevanja javnega interesa, zanikanje stroke in očitne pristranskosti vodenja postopka vrnitve dveh 
bulmastifov lastniku.  
SLS je z veliko zaskrbljenostjo že poleti 2009 intenzivno spremljal primer vrnitve nevarnih bulmastifov, ki 
sta že večkrat brutalno napadla tako živali kot ljudi, in poskušal narediti vse, da ne bi bili ljudje ponovno 
ogroženi s strani teh psov. Zato je SLS lani javno in z mnogo konkretnimi pobudami opozarjal pristojnega 
ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milana Pogačnika ter druge pristojne organe: Državno 
pravobranilstvo RS in Urad informacijskega pooblaščenca RS, da naj naredijo vse, da se zaščiti javni 
interes in varnost ter življenja ljudi.  
 
Kratek pregled ključnih opozoril oz. pobud k drugačni rešitvi in upoštevanju zakonov v konkretni zadevi 
vrnitve bulmastifov nazaj lastniku s strani Poslanske skupine SLS v letu 2009: 

2. 7. 2009 Pisno vprašanje poslanca SLS v Državnem zboru RS Janeza Ribiča ministru za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano dr. Milanu Pogačniku k zaščiti državljanov pred brutalnimi napadi psov nevarnih pasem   
3. 7. 2009 Izjava za medije SLS: Poziv MKGP k zaščiti državljanov pred napadi psov  
13. 7. 2009 Ustno poslansko vprašanje poslanca SLS v Državnem zboru RS Janeza Ribiča ministru za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milanu Pogačniku na 8. redni seji DZ RS v zvezi z zaščito državljanov pred 
napadi nevarnih psov   
14. 7. 2009 Pisno poslansko vprašanje poslanca SLS v Državnem zboru RS Janeza Ribiča ministru za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milanu Pogačniku v zvezi z zaščito državljanov pred napadi nevarnih psov
  



17. 7. 2009 Javno pismo poslanca SLS v Državnem zboru RS Janeza Ribiča ministru za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano dr. Milanu Pogačniku   
21. 7. 2009 Javni odgovor ministru za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milanu Pogačniku na njegov 
odgovor z dne 20. 7. 2009 kot odgovor na: Javno pismo ministru za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milanu 
Pogačniku  
21. 7. 2009 Javni poziv Državnemu pravobranilstvu RS s strani poslanca SLS v Državnem zboru RS Janeza 
Ribiča k zaščiti javnega interesa – varnosti državljanov pred nasiljem in ogrožanjem življenj s strani nevarnih psov 
bulmastifov 
23. 7. 2009 Zahteva za dostop do informacij javnega značaja s strani poslanca SLS v Državnem zboru RS 
Janeza Ribiča Ministrstvu za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano RS - z zahtevo po kopiji dokumenta – Sklepa o 
imenovanju strokovne komisije v primeru vrnitve nevarnih bulmastifov lastniku 
23. 7. 2009 Odgovor na zahtevo poslanca SLS v Državnem zboru RS Janeza Ribiča o zaščiti javnega interesa, 
Državno pravobranilstvo RS 
24. 7. 2009 Državno pravobranilstvo RS ugodilo zahtevi poslanca SLS Janeza Ribiča  
24. 8. 2009 Pritožba Uradu informacijskega pooblaščenca RS zaradi prekoračitve zakonskega roka za izdajo 
informacije javnega značaja (Sklepa o imenovanju strokovne komisije v zvezi z vrnitvijo bulmastifov) na podlagi 
Zakona o dostopa do informacij javnega značaja  
24. 8. 2009 Državno pravobranilstvo RS seznani s Sklepom Vrhovnega sodišča RS 
25. 8. 2009 Odgovor Urada informacijskega pooblaščenca RS in njihov poziv Ministrstvu za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano RS k spoštovanju zakona o dostopu do informacij javnega značaja in k izročitvi zahtevanih 
javnih informacij na zahtevo poslanca SLS Janeza Ribiča 

 
SLS: ALI ZAKONI ZA MINISTRE IN PRAVNE SLUŽBE MINISTRSTEV NE VELJAJO? 
 
Kmetijsko ministrstvo bi z izvajanjem obstoječe zakonodaje preprečilo tragedijo z bulmastifi, zato je 
vladno napovedovanje nove zakonodaje za preprečitev prihodnjih tragedij farsa.  

Državni zbor RS je po hitrem postopku sprejel Zakon o 
spremembah in dopolnitvah zakona o zaščiti živali, ki je bil v 
parlamentarni postopek vložen konec leta 2006 in bil objavljen v 
Uradnem listu RS 16. 2. 2007. Glavni razlog za sprejem zakona je 
bil tedaj ravno brutalen napad štirih bulmastifov na mimoidočega 
občana in takrat veljavna zakonodaja, ki ni predvidela postopkov 
za odvzem in usmrtitev nevarnih psov, ki povzročijo smrt ali 
posebno hude telesne poškodbe ljudem. Zaradi javnega interesa je 
bilo v Zakonu o spremembah in dopolnitvah zakona o zaščiti živali 
 v 27. členu (skladno s 155. členom Ustave RS) določeno, da se 
zakon za že začete postopke glede nevarnih psov  uporablja 
retrogradno.  
Poznavanje zakonodaje ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano dr. Milana Pogačnika in njegove »pravne službe« se po 
prepričanju SLS postavlja pod veliko vprašanje, še zlasti pri 
poznavanju Zakona o spremembah in dopolnitvah zakona o zaščiti 
živali. 
Kmetijski minister dr. Milan Pogačnik in njegova pravna služba ne 
izvajata obstoječe in veljavne zakonodaje in očitno ne razumeta, 
da je imel minister zakonsko podlago za preprečitev torkove 

tragedije, ki je bila povzročena z vrnitvijo nevarnih bulmastifov  lastniku, in to kljub nasprotovanju stroke. 
Odločitve upravnih organov (tudi minister ni izjema) morajo temeljiti na zakonu in edino na zakonu, ki 
velja toliko časa, dokler ga Ustavno sodišče RS (in EDINO Ustavno sodišče RS) ne razveljavi ali 
zakonodajalec spremeni! Sodba upravnega sodišča v nobenem primeru ni nad zakonom.1 
Zato so »post festum« akcije, kot so v četrtek napovedali v Vladi RS, da ministrstvo »hiti« pripravljati 
spremembe zakona o veterinarskih merilih skladnosti, s katerimi bodo predpisali manjše število živali na 
stanovanjsko enoto, ob upoštevanju fizičnih karakteristik živali, farsa. 
SLS želi tudi poudariti, da so navedbe LDS, da SLS leta 2006 ni glasovala za zakon, ki so ga v LDS 
predlagali v zvezi z nevarnimi psi, pavšalne in zavajajoče. Namreč, konec leta 2006 sta se postopku v 
Državnem zboru RS istočasno nahajala predlog Zakona o odgovornem lastništvu psov in ravnanju z 
nevarnimi psi, ki ga je v postopek vložil tedaj opozicijski poslanec mag. Borut Sajovic, ter vladni predlog 

                                                           
1 Ustava RS določa, da je Slovenija pravna država (2. člen Ustave). Določa tudi, da morajo posamični akti in 
dejanja državnih organov temeljiti na zakonu ali zakonitem predpisu (153. člen). Edino Ustavno sodišče RS lahko 
odloča o skladnosti zakonov z ustavo (160. člen). Če sodišče pri odločanju meni, da je zakon, ki bi ga moralo 
uporabiti, proti ustaven, mora postopek prekiniti in začeti postopke pred ustavnim sodiščem. Postopek pred 
sodiščem se nadaljuje po odločitvi ustavnega sodišča (156. člen). 



Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o zaščiti živali. Prav napad psov bulmastifov v letu 2006, 
ko so brutalno napadli naključnega mimoidočega, je bil razlog, da je tedanja Vlada RS, katere del je bila 
SLS, predlagala sistemski Zakon o spremembah in dopolnitvah Zakona o zaščiti živali.  
Ker sta bila v postopku dva različna zakonska predloga v zvezi s to tematiko, je SLS tedaj ocenila, da je 
vladni predlog zakona jasnejši, boljši in bolj dorečen, kot predlog poslanca mag. Sajovica. Vladni predlog 
Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o zaščiti živali je ustrezneje uredil postopke za odvzem in 
usmrtitev nevarnih psov, ki prej sploh niso bili urejeni. S podporo SLS je tako vladni predlog zakona bil 
sprejet 31. januarja 2007, dva meseca po zavrnitvi predloga zakona, ki ga je v postopek vložil mag. Borut 
Sajovic. V takrat sprejetem zakonu, ki velja še danes, v 27. členu piše, da se začeti postopki v zvezi z 
nevarnimi psi dokončajo v skladu z določbami tega zakona. V 26.b členu pa pravi, da uradni veterinar 
odredi usmrtitev psa, če je bil udeležen pri smrti človeka oziroma če je povzročil posebno hudo telesno 
poškodbo. Naj spomnimo, da so prav obravnavani bulmastifi hudo poškodovali mimoidočega občana leta 
2006. VURS je to upošteval in celo trikrat izdal odločbo o uspavanju nevarnih psov, vendar je bila vsakič 
preklicana s strani Ministrstva za kmetijstvo RS.  
SLS ob tem opozarja, da je usmerjanje pozornosti na sprejemanje predloga zakona s strani poslanca 
mag. Sajovica v letu 2006, ki ni dobil podpore v Državnem zboru RS, zgolj poskus spreobračanja 
pozornosti stran od trenutne odgovornosti pristojnega funkcionarja, ki vodi kmetijski resor v letu 2010.  
Prav tako pa zakon, kot ga je v 2006 predlagal poslanec LDS mag. Sajovic, ne bi nikakor in v nobenem 
primeru mogel urediti problematike napada bulmastifov v letu 2006, kajti njegov predlog je bil, da začne 
ta zakon veljati šele s 1. 1. 2008! SLS še poudarja, da je nasprotno predlog Zakona o spremembah in 
dopolnitvah Zakona o zaščiti živali, kot ga je predlagala prejšnja Vlada RS, omogočal retroaktivno 
veljavnost zakona in je zato mogel delovati tudi za nazaj in tudi za primer napada bulmastifov v letu 
2006! Naj pojasnimo, da tega zakona, ki ga je podprla SLS in ki je edini omogočal ureditev problematike 
napada bulmastifov v letu 2006, niso podprle politične stranke, ki sestavljajo današnjo vladajočo 
koalicijo, tudi poslanec LDS mag. Sajovic ne. 
 
1 Ustava RS določa, da je Slovenija pravna država (2. člen Ustave). Določa tudi, da morajo posamični akti in dejanja 
državnih organov temeljiti na zakonu ali zakonitem predpisu (153. člen). Edino Ustavno sodišče RS lahko odloča o 
skladnosti zakonov z ustavo (160. člen). Če sodišče pri odločanju meni, da je zakon, ki bi ga moralo uporabiti, proti 
ustaven, mora postopek prekiniti in začeti postopke pred ustavnim sodiščem. Postopek pred sodiščem se nadaljuje 
po odločitvi ustavnega sodišča (156. člen). 
 
SLS: »PREDSEDNIK VLADE RS BORUT PAHOR, KOLIKO JE VREDNO ČLOVEŠKO ŽIVLJENJE?« 
 
Poziv predsedniku Vlade RS Borutu Pahorju k razrešitvi kmetijskega ministra dr. Milana Pogačnika  

»Minister za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milan Pogačnik je s svojo odločilno vlogo v spornem 
postopku vrnitve dveh krvoločnih bulmastifov lastniku in s svojimi odzivi po torkovi tragediji, kjer zanika 
svojo vpletenost in nepravilnosti v postopku, tudi kršitev zakona, poteptal pravno državo in degradiral 
celotno vejo izvršilne veje oblasti,« pravi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav.  
Državno pravobranilstvo RS je namreč na pisno pobudo SLS ugotovilo, da je MKGP izdalo nezakonito 
odločbo v primeru vrnitve bulmastifov lastniku, saj so bila bistveno kršena pravila postopka, zaradi 
zmotno ugotovljenega dejanskega stanja pa je bilo napačno uporabljeno materialno pravo, zato je 
menilo, da je bil zakon v tem primeru kršen v škodo javnega interesa, v javnem interesu pa je, da država 
zakonito in brez kakršnih koli toleriranj zagotovi zaščito pred morebitnimi novimi napadi psov. 
»Zakoni veljajo za vse enako, in minister dr. Milan Pogačnik je zakonodajo v primeru bulmastifov 
uporabljal in interpretiral tako, kot je si je to po svoje razlagal in kot je bilo ugodno za postopek, ki se je 
»moral« rešiti v korist stranke, torej lastnika psov. Javni interes in zavarovanje človeških življenj pred 
napadi teh psov, tako v javnih kot zasebnih prostorih, pa je bila pristojnim na MKGP deveta briga,« še 
pravi mag. Žerjav. 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav obžaluje, da minister dr. Pogačnik v primeru vrnitve nevarnih 
bulmastifov lastniku in torkove tragedije še vedno noče prepoznati svoje odgovornosti, ki je tako moralna 
kot politična. »Ker je v primeru teh bulmastifov bil poteptan javni interes, postopek pa voden nepravilno in 
nezakonito, in ker se minister dr. Milan Pogačnik še vedno ne čuti odgovornega, pozivamo predsednika 
Vlade RS Boruta Pahorja, da nemudoma poda predlog za razrešitev kmetijskega ministra dr. Milana 
Pogačnika in tako dokaže, da smo še pravna država, v kateri politika tudi nosi moralno in politično 
odgovornost za svoja dejanja,« pravi mag. Žerjav. 
V postopku vračanja bulmastiffov, ki ga je v letu 2009 vodilo Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano RS pod vodstvom ministra dr. Milana Pogačnika, je bilo več nepravilnosti in kršitev zakona. SLS 
je v letu 2009 kot edina parlamentarna politična stranka sistematično opozarjala na spornost postopka 
vračanja psov lastniku, v katerem je bil zasledovan zgolj interes stranke v postopku, torej interes 
zasebnika, nihče pa ni v postopku upošteval javni interes, zato se je v svojih poskusih obvarovati ljudi pred 



ponovnimi napadi bulmastifov SLS lani v imenu poslanca Janeza Ribiča obrnil tudi na Državno 
pravobranilstvo RS.   
Poslanec SLS Janez Ribič je namreč na Državno pravobranilstvo RS naslovil pobudo za uveljavljanje 
javnega interesa v zvezi z vračilom dveh psov bulmastifov Joy in Atlas, ki sta bila z odločbo MKGP št. 
3449-13/2009/14 z dne 22. 6. 2009 vrnjena lastniku in v odgovoru Državnega pravobranilstva št. U-A26-
1945/2009 z dne 23. 7. 2009 prejel oceno DP RS, da je zaradi napačne uporabe materialnega prava 
kršen zakon v škodo javnega interesa, v javnem interesu pa je, da država zakonito in brez toleriranja 
kakršnih koli odstopanj zagotovi zaščito ljudi pred morebitnim novim napadom psov. DP RS je zato vložil 
zoper izdano odločbo tožbo pri Upravnem sodišču RS v Ljubljani in predlagal odpravo odločbe. DP RS je 
sodišču tudi predlagal izdajo začasne odredbe, da se zaradi ogrožanja javne varnosti psa vrneta v 
zavetišče za zapuščene živali Gmajnice 30, Ljubljana. Kot pa je bilo razvidno iz izjave Lucjana Bembiča, 
generalnega državnega pravobranilca (Svet, Kanal A, 3. 2. 2009), je Državno pravobranilstvo RS že pred 
tremi leti od Vlade RS dobilo generalno pooblastilo. Generalno pooblastilo ni bilo sporno v nobenem 
drugem primeru, sporno je bilo le  v tem primeru, ko so drugi interesi prevladali nad stroko, ki je trdila, da 
so ti psi v tropu nevarni. V tožbi DP RS proti MKGP je Vrhovno sodišče RS tožbo potrdilo, nato pa jo je 
Upravno sodišče (nižje sodišče) zavrnilo oz. razveljavilo – z obrazložitvijo, da za to zadevo DP RS nima 
pooblastila.  
Ker kmetijski minister dr. Pogačnik ni slišal ali hotel razumeti vrste javnih pozivov, pisem, ustnih 
poslanskih in pisnih poslanskih vprašanj ministru, da naj vendarle v postopku tehta tudi javni interes in 
naredi kaj tudi za zaščito in varnost ljudi pred realno grožnjo ponovitve brutalnega napada omenjenih 
psov, tega ni storil. Zato je po prepričanju SLS kmetijski minister dr. Pogačnik tako moralno kot politično 
odgovoren za torkovo tragedijo s smrtnim izidom. 
 
SLS: ZAHTEVAMO TAKOJŠEN IN NEPREKLICNI ODSTOP KMETIJSKEGA MINISTRA DR. MILANA POGAČNIKA 
 
»Vse možnosti ste imeli, minister dr. Milan Pogačnik, da bi to današnjo tragično nesrečo preprečili in 
obvarovali človeško življenje!« 

 

»V Slovenski ljudski stranki globoko obžalujemo tragično nesrečo s 
smrtnim izidom, ki so jo zakrivili krvoločni bulmastifi, in izrekamo 
globoko sožalje vsem svojcem nesrečne žrtve,« je ob informaciji o 
nesrečnem dogodku dejal  pretresen poslanec SLS Janez Ribič. 
Prav tako globoko obžalujemo, da poziv in prizadevanja SLS in 
poslanca SLS Janeza Ribiča, ki je lani z več javnimi pismi kmetijskemu 
ministru dr. Milanu Pogačniku z zastavljenimi ustnimi in pisnimi 
poslanskimi vprašanji, za pomoč pa se je obrnil tudi na Državno 
pravobranilstvo RS – da naj ta organ v imenu javnosti ukrepa za varnost 
in zaščito življenj ljudi pred nevarnostjo teh dveh psov, opozarjal na 
sporno vrnitev dveh nevarnih bulmastifov, ki sta v preteklosti že večkrat 
napadla ljudi in živali, lastniku, ni uspel preprečiti te strašne tragedije.  
Postopek vrnitve teh dveh psov nazaj lastniku s strani MKGP je bil tedaj 
pospremljen z vrsto nepravilnostmi v postopku, nestrokovnostjo in 
pristranskostjo, minister dr. Milan Pogačnik osebno pa je vseeno do 
konca vztrajal, da varnost in življenja ljudi z vrnitvijo teh dveh 
bulmastifov niso ogrožena.  
Kot je nekdanji minister za promet Janez Božič zaradi primera smrtne 
nesreče na nezavarovanem železniškem prehodu odstopil s funkcije 
ministra (njegova odgovornost ni bila osebna), v SLS pričakujemo, da 
bo kmetijski minister dr. Milan Pogačnik nemudoma – še nocoj – podal 
svoj nepreklicni odstop , saj je vso odgovornost v zvezi z vrnitvijo teh 
dveh bulmastifov prevzel osebno nase.  
Minister dr. Milan Pogačnik je imel vse možnost, da bi to današnjo 
tragično nesrečo preprečil. 

 
PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: BI PREŠEREN DANAŠNJI SLOVENIJI NAPISAL ZBADLJIVKO ALI 
ŽALOSTINKO? 
 

Na slovenski kulturni praznik je čas za razmislek o kulturi delovanja 
slovenske oblasti in družbe kot take 

Včeraj smo Slovenke in Slovenci praznovali slovenski kulturni praznik in še 
posebej v tem času smo vsi polni velikih besed o kulturi in kulturnem 



udejstvovanju. Podpredsednica SLS Olga Franca pa se ob tem sprašuje, če resnično mislimo in delamo to, 
kar govorimo. »Vse okoli nas so znaki, da kultura pada. Kultura govora, kultura obnašanja, kultura 
odnosov, poštenost, osebna integriteta, odgovornost in morala so se v današnji Sloveniji izgubile, ostale 
pa so nam afere, ki jih je iz dneva v dan več, in to na samem vrhu slovenske oblasti,« poudarja Franca in 
našteva: »Razčlovečenje ministra za okolje in prostor Karla Erjavca ob njegovi mučno dolgi razrešitvi, 
medtem ko se gleda skozi prste drugim ministrom te vlade, grozljivi epilog zadeve postopkovno 
nepravilno »vrnjenih bulmastifov«, kjer se je v postopku upošteval zgolj zasebni interes na škodo javnega 
interesa, na katere razsežnosti smo v SLS vztrajno opozarjali že lani poleti, sedaj pa se razkrivajo celotni 
Sloveniji, nemočno in neučinkovito spopadanje s posledicami gospodarske krize, nesramen in žaljiv javni 
dialogi, ki se vrstijo iz dneva v dan … Vse to kaže, da se v Sloveniji kultura obnašanja naglo pada, pa tudi, 
da so Slovenke in Slovenci, kar je še posebej zaskrbljujoče, postali kar nekako apatični glede stanja duha 
v naši državi.«  
SLS poudarja, da si je slovenski narod v svoji zgodovini težko, a vendar smelo ohranjal svojo kulturno 
avtonomijo v okviru drugačnih državnih in političnih ureditev – predvsem po zaslugi pisane, govorjene, 
likovne besede ter drugih umetniških izrazov izjemnih kulturnikov. SLS ob današnjem slovenskem 
kulturnem prazniku želi opozoriti, da danes, ko imamo Slovenci svojo državo, ni dovolj, da razvijamo in 
krepimo svojo kulturo zgolj v njenem najbolj osnovnem pomenu na umetniški ravni.  
»Kako kulturni smo in bomo, je odvisno predvsem od nas samih – od kulture govora v javnem prostoru, 
kulture obnašanja in kulture oblasti, tako izvršilne kot sodne in zakonodajne, prav tako pa tudi kulture v 
medijskih vsebinah,« pravi Olga Franca.   
 »V SLS smo bili vedno znani kot strpni in vljudni sogovorci; morda smo jih tudi zato večkrat neupravičeno 
skupili,« še pravi Olga Franca. »A taki bomo ostali še naprej – strpen dialog in ohranjanje slovenske 
kulturne in narodne dediščine, slovenskih vrednot in običajev nas bosta vodila tudi v prihodnje. A se v SLS 
ob obeležitvi smrti našega največjega pesnika, hudomušnega, zbadljivega, a vedno domoljubnega dr. 
Franceta Prešerna, sprašujemo, če bi bil slednji danes še živ, bi svoji državi spisal zbadljivo štirivrstičnico 
ali otožno žalostinko?«  
 
POSLANEC SLS GVIDO KRES:  NESMISELNA POTRATNOST MNZ V ČASU KRIZE 
 
MNZ naj predstavi podatke stopnji možne ogroženosti z nasilnimi demonstranti 

 

Poslanec SLS Gvido Kres se je v torek odzval na informacijo Ministrstva za 
notranje zadeve RS, da je ocenjena vrednost javnega naročila za dobavo 
specialnega vozila z vodnim topom in za izvedbo usposabljanja vredna skoraj 
pol milijona evrov. »Gre še za eno neprimernih, nesmiselnih in razsipnih potez 
pristojnega Ministrstva za notranje zadeve,« pravi poslanec SLS Gvido Kres in 
dodaja, da je »nezaslišano, da v času gospodarske krize, ko bi državna uprava 
morala varčevati na vseh področjih, kupuje tako potratno napravo, katere 
edini namen je uporabiti jo v represivne namene proti ljudem. Medtem ko 
ravno v tem trenutku razpravljamo v Državnem zboru RS o tem, kako bi 
pomagali gasilcem za zagotovitev sredstev oz. pogojev, da bodo lahko lažje 
nadaljevali svoje vselej uspešno in požrtvovalno delo v družbi,« pravi Kres. 
Po mnenju SLS je nakup vozila z vodnim topom pri takšnem slabem stanju 
državnega proračuna neodgovorno dejanje in predvsem strošek, ki bi ga 
lahko upravičili na nešteto drugih, bolj smiselnih načinov. 
Poslanec SLS Gvido Kres opozarja, da gre za vozilo visoke finančne vrednosti, 
za katerega ni prav nobene realne osnove, da bi ga slovenska policija tudi 
dejansko potrebovala z vidika neke resne ogroženosti. V kolikor pa policija ali 
notranje ministrstvo razpolaga s kakšnimi podatki, na katerih upravičuje 
nakup potratnega vozila z vodnim topom in razpolaga z ocenami o stopnji 
možne ogroženosti z nekakšnimi nasilnimi demonstranti, pa pričakujemo, da 
bo ministrica za notranje zadeve Katarina Kresal te predstavila pristojnemu 
parlamentarnemu odboru. 
Obrazložitve, da je staro vozilo neprimerno in zastarelo, po mnenju poslanca 
SLS Gvida Kresa ne zdržijo, saj zadnjih osemnajst let sploh ni služilo svojemu 
namenu, ker se preprosto za to ni izkazala potreba. Poslanec Kres še meni, 
da se lahko staro vozilo, če je to potrebno, modernizira in uporablja vsaj še 
deset let.  

 
USTAVNA OBTOŽBA PREDSEDNIKA REPUBLIKE JE EDEN IZMED NAČINOV PROTESTA PROTI PODELITVI 
ODLIKOVANJA KRŠITELJU ČLOVEKOVIH PRAVIC IN NASPROTNIKU SAMOSTOJNE DRŽAVE 



 
Za SLS je odlikovanje Tomaža Ertla s strani predsednika RS Danila Turka v temeljnem nasprotju z 
osnovnimi vrednotami slovenske demokratične družbe in blatenje največjega dogodka v naši zgodovini – 
osamosvojitve Slovenije. 
 
Kot je javno povedal tudi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav, je dolžnost predsednika republike, da 
narod združuje, s podelitvijo spornega odlikovanja pa je odprl samo nove ideološke delitve med narodom, 
ki ima trenutno veliko drugih, bolj pomembnih težav. Podeliti kakršno koli priznanje tako visokemu 
funkcionarju nekdanjega režima je dogodek, ki ga demokratična Evropa v sodobnem času še ni videla. Ne 
samo, da gre deloma za nadaljevanje ideološkega izzivanja sedanje oblasti, predvsem je to huda žalitev 
za prav vse žrtve totalitarističnega režima, v katerem smo živeli do osamosvojitve. Tomaž Ertl je bil vodja 
nekdanje službe državne varnosti, ki je kot ključno orodje tedanje represivne oblasti sistematsko kršila 
vse osnovne človekove pravice. Predsednik Danilo Türk je bil pozvan, da znova premisli o svojem dejanju, 
bili so mu predložena vsa dejstva in podatki in vendar svoje odločitve ni spremenil. Slovenska ljudska 
stranka se je zato soglasno odločila, da bo izkoristila vsako priložnost in vse pravne okvirje za to, da 
takšno dejanje obsodi. Iz tega razloga smo se tudi odločili prispevati podpise naših poslancev za predlog 
ustavne obtožbe predsednika republike, saj je prav, da se razvije razprava, ki bo državljankam in 
državljanom pokazala, da tako vračanje v zgodovino ni primerno. 
 

ODGOVORI NA PISNA POSLANSKA VPRAŠANJA 
POSLANCEV SLS 
 

 
V tem tednu je namestnik vodje PS SLS mag Radovan Žerjav prejel odgovor ministra za delo, družino in 
socialne zadeve na svoje pisno poslansko vprašanje, ki si ga lahko ogledate na naslednji povezavi: 

Odgovor ministra za delo, družino in socialne zadeve na pisno poslansko vprašanje mag. Radovana 
Žerjava v zvezi z izvedbo javnega naročila za izbiro izvajalca projektne in tehnične dokumentacije za 
objekt CUDV Dolfke Boštjančič, enota Debeli Rtič 

  
MNENJA PS SLS NA 13. REDNI SEJI DRŽAVNEGA 
ZBORA RS 
 
Mnenje SLS k točkam 13. redne seje Državnega zbora RS si preberite na naslednji povezavi: 

Stališče predlagatelja PS SLS glede predloga Zakona o potrebni večini za ratifikacijo Arbitražnega 
sporazuma med Vlado RS in Vlado RH 
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SLS – IZ MEDIJEV 
 
Tokrat vam pripravljavci E-novičnika SLS priporočamo v branje naslednji prispevek, ki več kot očitno kaže 
na marsikatero nepravilnost, na katero smo opozarjali tudi v SLS: 

Partnerji 

 
SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 
PREŠERNOVA NAGRAJENCA: PLESALKA MATEJA REBOLJ IN SLIKAR KOSTJA GATNIK 
 
Letošnja dobitnika Prešernove nagrade sta plesalka Mateja Rebolj in slikar Kostja Gatnik.  
V utemeljitvi nagrade za Matejo Rebolj so med drugim zapisali: Vpogled v novejšo plesno zgodovino 
nam pokaže, da v Sloveniji ni plesalke ali plesalca, ki bi mu uspelo v svoj opus z enako mero 
umetniške odličnosti zajeti tako širok spekter različnih gibalno-plesnih in sodobnih scenskih estetik kot 
Mateji Rebolj. 
Zaradi vrhunske plesne discipline, tehnike in domišljije njeni nastopi gledalca vselej nagovorijo od tam, 
kjer se plesne forme podrgnejo ob svoj metafizični rob, in zaradi tega njena diskretna avtorska drža 
učinkuje enako vrhunsko tako v klasičnih kakor tudi modernih in retrogradnih koreografskih formatih, 
tako v strogih koreografskih režimih in strukturah kakor tudi v plesnem gledališču, konceptih, 
performansih in participatornih dogodkih. 
 
Nagrado za Kostjo Gatnika pa so utemeljili tudi z naslednjim: Opus Kostje Gatnika zaznamuje 
razpiranje pojma vizualnega in vizualnih komunikacij zadnje četrtine 20. stoletja. Njegovo slikarstvo, 
grafično oblikovanje, ilustracije in fotografijo združuje izjemna inteligenca in redko izpostavljena visoka 
merila kakovosti v neizprosnem samonadzoru. 
V prvi vrsti je sijajen risar. Njegova inteligenca se kaže v ekonomičnosti črte, obvladovanju, 
ponotranjenju in vzpostavljanju dialoga z izbranimi stilnimi obdobji novoveške likovne tradicije. 
Njegova poteza je zanesljiva, natančna, kritična, pogosto humorna, ironična in tudi samoironična. Z 
njo je obvladal grafično oblikovanje, strip in še zlasti ilustracijo, ki jo odlikuje širok razpon žanrov, 
predvsem pa poseben dar, da ne nagovarja samo ozko opredeljene ciljne publike. Vsakogar očara, 
modri, razsvetljuje, pa naj gre za risano ali slikano podobo. Njegove fotografije razodevajo občutljivost 
slikarske optike tudi v tej zvrsti. Gatnik je že pred desetletji začel spreminjati predstave o umetništvu, 
ustvarjalnosti, likovnosti in področju vizualnih komunikacij. 
 
 
Obema nagrajencema čestitamo tudi v Tajništvu SLS! 

http://www.dnevnik.si/debate/komentarji/1042335388�
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